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Beste leden van het college,

Onderstaand doe ik u enkele raadsvragen toekomen van mevrouw Challik (PvdA) over de tegenprestatieverordening.
Ze heeft hiervoor GEEN gebruik gemaakt van het sjabloonformulier voor het stellen van raadsvragen, maar gezien de 
vraagstelling lijkt toepassing van art.34 van toepassing.

>>> hennie challik <challikhb@hotmail.com> 28-2-2016 23:48 >>>

Beste Koen,
Recent ontvingen wij een informatie nota waarin beschreven het beleidsplan van het college ter zake het tegenprestatie 
beleid in Neerijnen
 
Met betrekking tot deze nota hebben wij een vraag en een opmerking/advies.
 
Onze vraag.
In de rubriek "wie gaan de tegenprestatie doen " beschrijft het college bij 2.4 hoe de Werkzaak in haar beleid 
klantgroepen onderscheidt. 
 
Is het juist dat dit de uitvoering betreft van UWV beleid en niet het tegenprestatie beleid , dat zoals u stelt niet gericht is 
op arbeidstoeleiding.  
Indien deze gedachte juist is, waarom wordt dat hier zo vermeld en anders, wat is de samenhang tussen Werkzaak en 
tegenprestatiebeleid
 
Opmerking/advies.
Uitvoering en handhaving.
Zou het  een idee kunnen zijn om bij de uitvoering van het tegenprestatie beleid als uitvoerder te betrekken  Welzijn 
Neerijnen . Zij heeft o.i de meeste aanrakingen met verenigingen,stichtingen of andere initiatieven waar behoefte zou 
kunnen zijn aan vrijwilligers. 
 
Wij kunnen ons daarbij voorstellen dat de diegenen waarvan bepaald wordt dat zij voor een tegenprestatie gevraagd 
kunnen worden, aldus aangemeld worden bij Welzijn Neerijnen. Deze organisatie is naar wij veronderstellen ook in staat 
om afhankelijk van leeftijd, vaardigheden of beperkingen, etc van de vrijwilliger, om maatwerk te leveren bij het 
zoeken/begeleiden naar vrijwilligerswerk. 
De ervaringen van deze organisatie met de vrijwilligers waarvoor zij gevraagd is te bemiddelen, kunnen vervolgens, op 
anonieme basis, onderdeel zijn van een evaluatie van beleid, waarbij aspecten van onvermogen of onwil ook beoordeeld 
kunnen worden.
 
Wij denken dat  aldus na een periode van bijv. 2 jaar voldoende ervaringen zijn opgedaan om het gekozen beleid opnieuw
te bespreken en eventueel aan te passen.
 
Wordt er overigens nog aangehaakt bij het beleid van Geldermalsen en Lingewaal?
 
Graag een reactie op dit bericht.
 
Hennie Challik
PvdA Neerijnen.
 

koen steenbergen 18/02/16 14:53 >>>



Beste raad- en commissieleden,

Bijgaand doe ik u de Informatienota toekomen over de vaststelling van het
lokale beleidsplan voortkomend uit de vastgesteld verordening
Tegenprestatie.

Met vriendelijke groet,

K.G. Steenbergen,
Raadsgriffier.
Verstuurd vanaf mijn iPhone


